
 

Beantwoording vragen CU 3 mei 2023   

Datum  03-05-2023 

Fractie ChristenUnie 

Onderwerp Aanplakborden 

 
 

 

Vraag 1 

Kan er misschien enig begrip zijn voor de beeldkwaliteit van onze kernen? 

 

Antwoord 

Zeker is er begrip voor de beeldkwaliteit van onze kernen. Mede daarom gaat de burgemeester de 

komende tijd gebruiken om te inventariseren wat precies de wensen zijn. 

In de tussentijd zullen alle verkiezingsborden/infoborden worden weggehaald. Zodat in heel de 

gemeente West Betuwe de situatie gelijk is. Het inplannen van het verwijderen en het opslaan van de 

borden vergt enige tijd. Het weghalen van de borden (circa 15) stond tenslotte niet in onze huidige 

planning. Binnen enkele maanden zullen deze borden niet meer te zien zijn in de openbare ruimte. 

 

 

Vraag 2 

Is het college bereid een besluit te nemen om deze beeldvervuilende aanplakborden per direct te laten 

verwijderen? 

 

Antwoord 

Zie antwoord vraag 1.  

 

Vraag 3 

Zo nee, wat is de dringende reden dat deze aanplakborden het hele jaar moeten blijven staan in een 

aantal van onze kernen? 

 

Antwoord 

Niet van toepassing. 

 

 

Toelichting 

De beantwoording is gericht op de verkiezingsborden.  

Onze vragen gaan ook over het gebruik als aanplakborden. Zou het beleid uit de voormalige 

gemeenten nog gehanteerd worden, dan moeten de aanplakborden in voormalig Lingewaal 

gehalveerd worden en het blauwe bord met "informatie" erboven geplaats worden. Dat is blijkbaar 

teveel moeite en laten we de dubbele borden staan.  

 


